

No. 3.

By the Honourable Senator Molgat:

26th May, 1987—That there be laid before this House copies of all correspondence from 4th September, 1984, to 30th April, 1987, relative to equalization and financial matters exchanged by the Premier of the Province of Québec and (i) the Prime Minister of Canada; (ii) the Minister of Finance of Canada; and (iii) the Minister of State (Federal-Provincial Relations).

No. 4.

By the Honourable Senator Molgat:

26th May, 1987—That there be laid before this House copies of all correspondence from 4th September, 1984, to 30th April, 1987, relative to equalization and financial matters exchanged by the Minister of Finance of the Province of Québec and (i) the Prime Minister of Canada; (ii) the Minister of Finance of Canada; and (iii) the Minister of State (Federal-Provincial Relations).

No. 5.

By the Honourable Senator Bosa:

26th May, 1987—That the Special Committee of the Senate on National Defence be authorized to examine the feasibility, logistics and merits of a visit by Canada's air demonstration team the "Snowbirds" to our NATO allies in Europe in the near future.

No. 17.

By the Honourable Senator Cochrane:

26th May, 1987—1. How much is being spent in each province by the Department of National Defence for (i) operations and maintenance and (ii) capital expenditures?

2. How many military installations are run by the Department of National Defence broken down by (i) their type and (ii) their location?
3. How many civilians are employed (i) full time and (ii) part time at each installation?
4. What are the payroll costs at each military installation for (i) military personnel and (ii) civilian employees?

N° 3.

Par l'honorable sénateur Molgat:

26 mai 1987—Que soient déposées devant cette Chambre copies de toutes les lettres échangées du 4 septembre 1984 au 30 avril 1987, entre le premier ministre de la province de Québec et i) le premier ministre du Canada; ii) le ministre des Finances du Canada; et iii) le ministre d'État (relations fédérales-provinciales), relativement à des questions de péréquation et de finances.

N° 4.

Par l'honorable sénateur Molgat:

26 mai 1987—Que soient déposées devant cette Chambre copies de toutes les lettres échangées du 4 septembre 1984 au 30 avril 1987, entre le ministre des Finances de la province de Québec et i) le premier ministre du Canada; ii) le ministre des Finances du Canada; et iii) le ministre d'État (relations fédérales-provinciales), relativement à des questions de péréquation et de finances.

N° 5.

Par l'honorable sénateur Bosa:

26 mai 1987—Que le Comité spécial du Sénat sur la défense nationale soit autorisé à examiner la possibilité, la logistique et les mérites d'une visite de l'équipe de démonstration aérienne «Snowbirds» à nos alliés de l'OTAN en Europe dans un proche avenir.

N° 17.

Par l'honorable sénateur Cochrane:

26 mai 1987—1. Combien le ministère de la Défense nationale dépense-t-il dans chaque province aux chapitres: i) du fonctionnement et de l'entretien; et ii) de l'immobilisation?

2. Combien d'installations militaires, réparties selon i) le type et ii) l'emplacement, le ministère de la Défense nationale administre-t-il?
3. Combien de civils sont employés dans chaque installation i) à plein temps et ii) à temps partiel?
4. Quel est le montant de la feuille de paie à chaque installation militaire; i) personnel militaire; ii) personnel civil?

Questions

All questions will appear on the Order Paper of the first sitting day of each week.

Toutes les questions figureront au Feuilleton du premier jour de séance de chaque semaine.